
 
 
 

Referat fra ekstra bestyrelsesmøde d. 12. oktober 2022 
 
Til stede: Claus, Per, Ib (suppl.), Svend (referent) 
Fraværende: Lilly, Jim, Lotte (suppl.) 
  
Dagsorden og referat – status på tre aktuelle projekter: 
 
1. Renovering af gruspladsen 
 Klargøringsaktiviteterne - fjernelse af det gamle raftehegn, fjernelse af de gamle p-

båse og buskrydning af hele pladsen - er udført. 
 
Planen om at opsætte et nyt hegn mod vest i fuld bredde er droppet, da det 
naturlige hegn, med kraftige torne, bag det gamle raftehegn udgør en effektiv og 
forholdsvis pæn afgrænsning af pladsen. Vi kan derfor nøjes med et kort hegn i 
hjørnet ind imod Finn L., og evt. et kort hegn i det modsatte hjørne, ved Laden. 
Det kigger vi på nu. 
 
Desuden undersøger vi, hvilken art underlag, ’nøddesten eller slotsgrus’, der skal 
lægges på pladsen, muligvis først til foråret. 
 
I mellemtiden søger vi at holde græs- og ukrudtsbevoksningen nede, på en 
miljømæssigt forsvarlig måde. Uden gift. 

 
2.   Ladestationer til el-biler 

 Ladestations-udvalget har undersøgt mulighederne for at etablere lade-muligheder 
for kommende el-biler.  
 
For at undgå at belaste alle beboere med store etableringsomkostninger til et 
fælles anlæg, er valget faldet på at Lotte og Per i nr. 8 (som har bestilt el-bil) 
etablerer et hjemme-lader-anlæg, på en måde så alle med behov for opladning 
(også gæster) kan få adgang. Selvfølgelig mod betaling, via en app. 
 
Mere om det senere. 

 
3. Fældning af skævt birketræ, samt beskæringer ved Jerichausvej 

Som bekendt har et tilbud på opgaven været til ’høring’ (virtuel generalforsamling 
– se tidligere udsendt høringsskrift).  
 
Der kom ingen indsigelser, men dog en enkelt indvending imod prisen. I 
bestyrelsen er vi enige i, at prisen forekommer høj, og vi søger nu et evt. 
alternativt tilbud. 
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